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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi )(XXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Igazságügy i
Minisztériumot vezető miniszterhez

„Hogyan kívánják végre rendezni az átjelentkezéssel szavazók helyzetét? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mind a 2014 . évi, mind pedig a 2018 . évi országgyűlési választáson komoly probléma ütött e
fel a fejét azokban a szavazókörökben, ahol átjelentkezést követően élhettek magyar
állampolgárok legfontösabb demokratikus alapjogukkal .

2018. április 8-án voltak olyan budapesti szavazókörök, amelyek előtt több órás várakozásra
kényszerültek azok, akik élni kívántak szavazati jogukkal . A legkritikusabb helyzet a
Budapest 6. és 11 . kerületi szavazókörök elő tt alakult ki .

Mint az nyilván Ön el ő tt is ismert tény, a szavazás napjának végére a helyzet olyan mértékbe n
vált súlyossá, hogy a választási részeredmények közzététele sem volt lehetséges óráko n
keresztül .

A kialakult vis maior helyzet azonban semmiképp nem érhette váratlanul az országgy űlés i
választás tiszta és gördülékeny lebonyolításáért felel ős szervezeket, hiszen egyrészt ez a
probléma már korábbi választáson is felütötte a fejét, másrészt már az április 8-át megel őző
napokban is pontos szám állt a bonyolítók rendelkezésére, hogy ezekben a szavazókörökben
hányan készülnek voksolni .

Nyilván mindketten egyet értünk abban, hogy ez a helyzet nem volt méltó Magyarorszá g
demokratikus hagyományaihoz és nem illeszkedett azokhoz a követelményekhez, amelyekhez
egy modern demokráciának 2018-ban meg kell felelni .



Mindezen okból kifolyólag kérdezem Öntől, hogyan kívánják végre rendezni az
átjelentkezéssel szavazók helyzetét? Amennyiben egy-egy választókerületben az
átjelentkezéssel szavazók nagy száma ezt megkívánja, működő megoldásnak tartja-e a z
átjelentkezők valamilyen rendszer szerinti szétosztását a szavazókörök között, vagy legalábbis
az átjelentkezettek szavazását bonyolító szavazókörök drasztikus emelését ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018. 05 . 23.

Tisztelettel,

Stumme János
országgyűlési képviselő

Jobbik
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